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معاون سیاسی و امنیتی استاندار آذربایجان شرقی:

امیدوارم راهی که از چهار سال گذشته در استان شروع شده با سرعت بیشتر ادامه یابد

معاون سیاسی و امنیتی استاندار آذربایجان شرقی گفت: امیدوارم راهی که از چهار سال گذشته شروع شده با سرعت

بیشتر ادامه یابد.

سعید شبستری در مراسم تکریم و معرفی استانداران پیشین و جدید آذربایجان شرقی، اظهار کرد: سابقه آشنایی و دوستی بنده با دکتر جبارزاده به زمان جنگ برمی&zwnj;گردد و

سال هاست در خدمت ایشان هستم.

وی افزود: جا دارد از طرف تمامی فرمانداران و اعضای شورای اداری آذربایجان شرقی از زحمات دکتر جبارزاده قدردانی کنم.

شبستری با بیان اینکه دکتر جبارزاده مصداق بارز مدیریت جهادی است، عنوان کرد: همگی در طول چهار سال گذشته برای توسعه و آبادانی استان تلاش کردیم و زمانی که در

تنگناها قرار گرفتیم، از رهنمود های آقای جبارزاده استفاده کردیم و از سعه صدرشان درس گرفتیم.

وی با اشاره به اینکه آقای مجید خدابخش، استاندار جدید آذربایجان شرقی سابقه&zwnj; فعالیت در استان را دارد، اعلام کرد: سال&zwnj;های گذشته در خدمت آقای خدابخش

بودیم و امیدوارم همان سیاست&zwnj;های دولت تدبیر و امید در استان که از چهار سال گذشته شروع شده با سرعت بیشتر ادامه یابد.
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